
Rada Miejska w Kluczborku

c

Protokół nr XXXV/2021

XXXV Sesja w dniu 29 września 2021
Obrady rozpoczęto 29 września 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:45 tego samego
dnia.

Na sesji zostały wręczone Stypendia medyczne na rok akademicki 21/22 Gmina Kluczbork
uruchomiła w tym roku program stypendialny dla przyszłych lekarzy, pielęgniarek i
ratowników medycznych. Do programu zgłosiło się 7 studentów, wszyscy spełnili wymogi
formalne i uzyskali stypendium Burmistrza Kluczborka. Wśród nich jest 3 przyszłych lekarzy
podczas sesji Rady Miejskiej w Kluczborku dokonano symbolicznego wręczenia stypendiów
trzem stypendystom po zakończeniu edukacji podejmą pracę w szpitalu powiatowym w
Kluczborku. Gratulacje dla stypendystów i podziękowania dla Gminy złożył Starosta
Powiatu Kluczborskiego p. Mirosław Birecki.

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych.

Obecni:

c

l. Krzysztof Adamski
2. Stanisław Brejwo
3. EwaFelusiak
4. Radosław Jarosz
5. Janusz Kallus
6. Janusz Kędzia
7. Andrzej Konwiński
8. Joanna Kozioł
9. Zbigniew Krajcer
10. Rafał Lasek
11. Tomasz Michalak
12. Adam Michalewski
13. Józef Mrozek
14. JanMyślecki
15. Zdzisław Pięch
16. Grażyna Popek
17. Piotr Rewienko
18.KrzysztofRychel
19.PiotrSitnik
20. Justyna Ślusarczyk
21. Marek Woj na
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Porządek obrad
l. Sprawy porządkowo-organizacyjne:
l) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał,
2) ustalenie porządku obrad,
3)przyjęcie protokołu z sesji Nr XXXIV/21 z dnia 30.08.2021 r.
4)informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między sesjami.

2.1nterpelacje i zapytania Radnych
3.Analiza z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r.

l) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu
2) dyskusja
3) przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r.

4.Podjęcie uchwał w sprawach:
-opinie Komisji

l) umorzenia wierzytelności,

2) umorzenia wierzytelności,

3) umorzenia wierzytelności,

4) umorzenia wierzytelności,

5) wyrażenia opinii dot. wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) oraz wkładu pieniężnego
do Spółki z o .o. „EKO-REGION" z siedzibą w Bełchatowie w zamian za objęcie udziałów
w spółce,

6) uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy
Kluczbork,

7) Kluczborskiego Budżetu Obywatelskiego.

8) zmian w budżecie po stronie dochodów i wydatków,

9) zmiany w wieloletniej prognozie finansowej,
10) w sprawie powołania Komisji d/s Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej
i Ochrony Środowiska oraz ustalenia jej składu osobowego.

5. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 Interpelacje i zapytania Radnych.

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres miedzy sesjami;

l)opinia Komisji Rewizyjnej;
2) dyskusja;
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3) przyjęcie sprawozdania.

7. Wolne wnioski i informacje.

8.Zamknięcie obrad.

l .Sprawy porządkowo-organizacyjne:

c

c

l)otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał;
Sesje Rady Miejskiej w Kluczborku otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia
stwierdził że na 21 radnych obecnych jest 19 radnych zatem obrady są prawomocne.

2)ustalenie porządku obrad;
Nikt z Radnych nie wniósł uwag do porządku obrad.

3) przyjęcie protokołu z sesji Nr XXXIV/21 z dnia 30.08.2021 r.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do protokołu z sesji odbytej w dniu 30.08.2021 r.

Głosowano w sprawie:
przyjęcie protokołu z sesji Nr XXXIV/21 z dnia 30.08.2021 r..

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

4) informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między sesjami.

W dniu 22 września 2021 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i
Turystyki.
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz sprawozdania
z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r.
W posiedzeniu uczestniczyli Z-ca Burmistrza Miasta i Skarbnik.

W dniu 21 września 2021 r. posiedzenia odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa,
Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska;
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz sprawozdania
z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r.
W posiedzeniu uczestniczyli Z-ca Burmistrza Miasta i Skarbnik,

W dniu 22 września 2021 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich i
Socjalnych.
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz sprawozdania
z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r.
W posiedzeniu uczestniczyli Z-ca Burmistrza Miasta i Skarbnik.
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W dniu 28 września 2021 r. posiedzenia odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego
i Gospodarki Miejskiej.
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz sprawozdania
z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r.
W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta, Z-ca Burmistrza Miasta
i Skarbnik.

W dniach 27 września 2021 r. posiedzenia odbyła Komisji Rewizyjnej
Tematem posiedzenia była analiza sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta za okres
między sesjami i wykonania budżetu za I półrocze 2021 r.
W posiedzeniu uczestniczył Z-ca Burmistrza Miasta.

Komisja Skarg -nie odbyła posiedzenia w m-cu wrześniu.

2. Interpelacje i zapytania Radnych
Radny Janusz Kallus zapytał jak wygląda sytuacja ze szczepieniami w Gminie Kluczbork ?

Radny Stanisław Brejwo -złożył interpelację w sprawie wykopanego rowu melioracyjnego
przy drodze gminnej w miejscowości Bogdańczowice od drogi krajowej nr 42 do
skrzyżowania w kiemnku wioski.

3. Analiza z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r.

c

l) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu
Opinie odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kluczborku Janusz Kędzia
http://kluczbork.esesia.Dl/transmisia/18841/xxxv-sesia-rady-mieiskiei-w-kluczborku-29-
wrze%C5%9Bnia-202 Ir.htm

2) dyskusja

Nikt z Radych nie zabrał głosu w dyskusji

3) przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r.

Głosowano w sprawie:
przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r..

Wyniki ęłosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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4. Podjęcie uchwał w sprawach:

-opinie komisji

Opinia Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych
Na posiedzeniu w dniu 22 września 2021 r. analizując materiały na sesje Komisja:
-pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał
Przewodniczący Komisji Zdzisław Pięch
Opinia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyk
Na posiedzeniu w dniu 22 września 2021 r. analizując materiały na sesję Komisja
pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.
Przewodnicząca Komisji Grażyna Popek
Opinia Komisji ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej
i Ochrony Środowiska
Na posiedzeniu w dniu 21 września 2021 r. analizując materiały na sesję Komisja:
- pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rafał Lasek
Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej
Na posiedzeniu w dniu 28 września 2021 r. analizując materiały na sesję Komisja -
pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.
Przewodniczący Komisji Jan Myślecki

l) umorzenia wierzytelności,
Głosowano w sprawie:
umorzenia wierzytelności,.

Wyniki stosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Adam
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof
Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Tomasz Michalak, Zdzisław Pięch

Uchwała nr XXXV/533/2021

2) umorzenia wierzytelności,

Głosowano w sprawie:
umorzenia wierzytelności,.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (l 9)
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Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Adam
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof
Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Tomasz IVIichalak, Zdzisław Pięch

Uchwała nr XXXV/534/2021

3) umorzenia wierzytelności,

c Głosowano w sprawie:
umorzenia wierzytelności,.

Wyniki stosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Adam
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof
Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Tomasz Michalak, Zdzisław Pięch

c
Uchwała nr XXXV/535/2021

4) umorzenia wierzytelności,

Głosowano w sprawie:
umorzenia wierzytelności,.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Adam
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof
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Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Tomasz Michalak, Zdzisław Pięch

Uchwała nr XXXV/536/2021

5) wyrażenia opinii dot. wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) oraz wkładu pieniężnego
do Spółki z o .o. „EKO-REGION" z siedzibą w Bełchatowie w zamian za objęcie udziałów w
spółce,

c
Głosowano w sprawie:
wyrażenia opinii dot. wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) oraz wkładu pieniężnego do
Spółki z o .o. „EKO-REGION" z siedzibą w Bełchatowie w zamian za objęcie udziałów w
spółce,.

Wyniki stosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Adam
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof
Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Tomasz Michalak, Zdzisław Pięch

c Uchwala nr XXXV/537/2021

6) uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy
Kluczbork

Głosowano w sprawie:
uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy
Kluczbork.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (l 9)
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Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Adam
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof
Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Tomasz Michalak, Zdzisław Pięch

Uchwała nr XXXV/538/2021

c

7) Kluczborskiego Budżetu Obywatelskiego
Głosowano w sprawie:
Kluczborskiego Budżetu Obywatelskiego.

Wyniki słosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Adam
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof
Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Tomasz Michalak, Zdzisław Pięch

Uchwała nr XXXV/539/2021

c
8) zmian w budżecie po stronie dochodów i wydatków
Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie po stronie dochodów i wydatków.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Adam
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof
Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Tomasz Michalak, Zdzisław Pięch

Uchwała nr XXXV/540/2021
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9) zmiany w wieloletniej prognozie finansowej,
Głosowano w sprawie:
zmiany w wieloletniej prognozie finansowej,.?•

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Adam
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof
Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Tomasz Michalak, Zdzisław Pięch

Uchwała nr XXXV/541/2021

c

10) powołania Komisji d/s Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony
Środowiska oraz ustalenia jej składu osobowego
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr III/19/18 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 12 grudnia 2018 r. w
sprawie powołania Komisji d/s Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i
Ochrony Środowiska oraz ustalenia jej składu osobowego.

Wyniki elosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Adam
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof
Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Tomasz Michalak, Zdzisław Pięch

Uchwała nr XXXV/542/2021

5. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 interpelacje i zapytania Radnych.

Burmistrz - Jarosław Kielar -jeżeli chodzi o szczepienia to na dzień dzisiejszy w portalu
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Szczepienie.pl mamy zaszczepionych 48% mieszkańców dwoma dawkami. Na tym portalu
jest porównanie z całym krajem 840 samorządów jest przed nami. W województwie opolskim
jesteśmy na 8 miejscu. Jest to skala porównawcza, l dawką jest zaszczepionych 49,6 %
Liczenie osób jest od 35724 osób. Wydaje mi się ,że jest to od większej liczby niż w tej
chwili zamieszkałych w Gminie Kluczbork tak ,że można powiedzieć, że ok 49-50% jest
zaszczepionych. Można powiedzieć ,że jesteśmy niedużo poniżej średniej czy w granicach
średniej krajowej. Najlepsze Gminy w Polsce w granicach 60% - ponad 60%.W lecie
odbywały się szczepienia na wsiach w świetlicach wiejskich - akcja szczepień była
pozytywnie przyjęta. Zostało zaszczepionych kilkaset osób natomiast w chwili obecnej ze
względu na sezon jesienno-zimowy został zlikwidowany punk szczepień w hali .szczepienia
są nadal realizowane w Vital Medic. Szczepienie obecnie w naszym kraju nie cieszy się
popularnością czy to jedną dawką czy dwoma. Trzeba mówić o tym aby ludzie się szczepili.
Co do trzeciej dawki jeszcze nic nie wiadomo.

c

c

Odpowiedź na interpelacje Radnego Stanisława Brejwy zostanie udzielona na piśmie.

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres między sesjami.
l) opinia Komisji Rewizyjnej

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku
do sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres od 17.08.2021 r.
do 15.09.2021 r,
Na posiedzeniu w dniu 27 września 2021 r. Komisja dokonała analizy sprawozdania
z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres między sesjami.

Wyjaśnień udzielił Z-ca Burmistrza Miasta Kluczborka w następujących sprawach:

Zarządzenia

A-13 - w sprawie uruchomienia rezerwy celowej budżetu gminy w 2021 roku;
A-14- w sprawie przeznaczenia do likwidacji zużytego majątku ruchomego;
A-21 - w sprawie ogłoszenia naboru i powołania Komisji Konkursowej w celu
przeprowadzenia konkursu oraz wyłonienie kandydata na stanowisko inspektora w Wydziale
Gospodarki Miejskiej Urzędu Miejskiego w Kluczborku.

Umowy i aneksy

B- 298 - umowa- „DRZEWIARZ BIS" Sp. z o. o ul. Kardynała Wyszyńskiego 46 a 87-600
Lipno- modernizacja świetlicy wiejskiej w Krasawic -zakup wyposażenia;
B-300- aneks do umowy- Kluczborski Klub Sportowy „MICKIEWICZ' Kluczbork
ul. Mickiewicza 10 - aneks nr 4 do umowy nr 6/2021 o wsparcie realizacji zadań w zakresie
tworzenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu w Gminie Kluczbork -zmiana nazwy
z UKS „MICKIEWICZ" na KKS „Mickiewicz" - wydłużenie czasu realizacji zadania;
B-301- umowa- Przedsiębiorstwo Usług Drogowych Z.Wójcik T.Grabowski s c Kluczbork
ul. Kołłątaja 4b/4 -remonty cząstkowe dróg gminnych bitumicznych;
B-313- aneks do umowy- Eurozet Radio Sp. zo. o z siedzibą w Warszawie przy ul. Żurawiej 8
- dotyczy udziału gminy w akcji specjalnej „Wielka Trasa Śniadaniowa Radia „ZET"
w2021r;
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B- 314- umowa- Zakład Elektroinstalacyjny „OLDA" Dariusz Urbański Wędrynia 55 46-275
Chudoba- budowa i dobudowa oświetlenia dróg na terenie Gminy Kluczbork.
Po wyjaśnieniach w/w sprawozdanie przegłosowano jednogłośnie pozytywnie.
Przewodniczący Komisji Krzysztof Adamski
2) dyskusja

Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji nad sprawozdaniem

3) przyjęcie sprawozdania

Głosowano w sprawie:
przyjęcie sprawozdania.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

7. Wolne wnioski i informacje.

Pismo Mieszkanki KLB- w sprawie przydomowych oczyszczali i obowiązujących przepisów
- skierowano do Burmistrza celem udzielenia odpowiedzi.
Pismo Mieszkańca KLB do Burmistrza- w sprawie w uchylenia lub stwierdzenia nieważności
uchwał - skierowano do Burmistrza celem udzielenia odpowiedzi.

Mieszkanka ul. Katowickiej -zwróciła się do Rady Miejskiej w sprawie ruchu na
ul. Katowickiej - l kwietnia została oddana obwodnica samochody ciężarowe mimo otwarcia
obwodnicy jeżdżą dalej. Nie jest respektowane przez niektórych kierowców .Stwierdziła, że
zagraża to bezpieczeństwu. Samochody osobowe jeżdżą z dużą prędkością. Zgłosiłam to na
Policje policja stwierdziła ,że nie było żadnego wypadku i nie jest to notowane.
Zapytała czy jest możliwość uruchomienia radaru przy ul. Katowickiej, który został
zdemontowany 5 lub 6 lat temu.

Burmistrz Miasta Kluczborka- większość pytań powinno być skierowane do Powiatowej
Policji w Kluczborku. Zbudowaliśmy własnym wysiłkiem obwodnice Kluczborka. Chylę
czoła do Rady Miejskiej bo żadne miasto w Polsce nie zbudowało samo obwodnicy albo
można policzyć na palcach u jednej ręki. Jak jeżdżą samochody ciężarowe ul. Katowicką
to kierowcy łamią prawo i powinni być ukarani.(mandat lub kolegium)
Sprawa radaru jest to droga gminna gmina na własny koszt zrobiła obudowę do tego radaru i
musieliśmy go zdemontować -dzisiejsze przepisy nie pozwalają na montaż radaru na drodze
gminnej .Przepisy dot. Radarów odnoszą się do dróg krajowych.
Na ulicy Katowickiej został wykonany pomiar ruchu od czasu oddania do użytku obwodnicy
Kluczborka ruchu samochodów ciężarowych prawie nie ma. W urzędzie jestem od 7.00 rano
do 15.00 tak że mchu samochodów ciężarowych praktycznie nie ma. Nie możemy zamknąć
Kluczborka dla samochodów ciężarowych ( dostawczych). Odbyła się Komisja Budżetu na
temat Analizy i ocena stanu organizacji mchu drogowego na terenie miasta pod katem jego
poprawy z udziałem przedstawiciela Powiatowej Policji w Kluczborku na komisji
rozmawiano o zwiększeniu patroli na ul. Katowickiej i zastanowić się nad ograniczeniu
tonażu ale nad tym trzeba się zastanowić. Możemy prosić Policję o wzmożenie kontroli
a reszta to rozum i rozsądek kierowców.
Nie możemy zamknąć Kluczborka dla samochodów ciężarowych.
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Skierujemy pismo do policji o zwiększenie partoli przy ul. Katowickiej.

Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował ,że Policja rozważa możliwość
ograniczenia tonażu i wzmożenie kontroli.

Radny Jan Myślecki- odbyła się Komisja Budżetu w temacie Analizy i ocena stanu
organizacji ruchu drogowego na terenie miasta pod katem jego poprawy oraz zwróciliśmy
uwagę na odbywający się ruch przy ul. Katowickiej. Badania natężenia ruchu zostały
wykonane ruch się zmniejszył ale bardzo często o godz: 6;00 do 6;30

(-

Wiceprzewodniczący RM - złożył dwa wnioski na piśmie w sprawie
-wyznaczenia kolejnych terenów z przeznaczeniem na łąki kwietne.
-przygotowanie planu działań mających na celu ograniczenie lokalnych zanieczyszczeń
powietrza atmosferycznego a także w okresie od października do kwietnia przekazywanie
Radzie Miejskiej miesięcznego sprawozdania z realizacji z zawartych w planie działań.

8. Zamknięcie obrad
W zawiązku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął
obrady sesji.

c

Rada Miejska wKAuczbssd^^'

.usz Kędzia

Przygotował(a): Bogusława Maj

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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